
沧浪亭

DAY 1 Penang - Chengdu - Dujiangyan (B/L/D)
 Assemble at Penang International Airport flight to Chengdu.
 Upon arrival, go to the hotel and enjoy breakfast
 Guanxian Ancient City,many traditional buildings and historical relics are

preserved
 Night view at Nanqiao, which is a magnificent corridor-style ancient bridge

between Nan Street and Fuxing Street
 Dujiangyan Blue Tears, located in Dujiangyan City, is a large-scale night

tourist landscape with water as the theme.
**Overnight in Dujiangyan

DAY 2 Dujiangyan - Emeishan (B/L/D)
 Zhongshuge, a high-quality bookstore known for its artistic space design,

integrates reading, aesthetics and cultural experience, and is known as the
"most beautiful bookstore".

 Check in at Panda Yangtianwo Square
 Huanglongxi Ancient Town-is an ancient town with a long history and rich

cultural heritage. Its history can be traced back to the Three Kingdoms
period more than 1,700 years ago. It was once a military stronghold of the
ancient Shu Kingdom.

 Free hotel hot spring bath
** Overnight in Emeishan

DAY 3 Mount Emei - Leshan - Chengdu (B/L/D)
 Baoguo Temple-a Buddhist temple with a long history, one of the famous

cultural relics in Chengdu. Baoguo Temple was built in the Tang Dynasty and
has a history of more than a thousand years.

 Leshan Giant Buddha (include boat tour) Leshan Giant Buddha was built in
the first year of Kaiyuan in the Tang Dynasty (713), initiated by Master
Haitong, and took 90 years to complete. It is the largest stone-carved
Maitreya Buddha statue in the world.

 Jinli Ancient Street-the architectural style is elegant, retaining the
characteristics of traditional residential buildings in western Sichuan during
the Ming and Qing Dynasties.

**Overnight in Chengdu

DAY 4 Chengdu (B/L/D)
 Panda Base (include electric car) is the world's largest giant panda

breeding and protection institution.
 Chunxi Road Pedestrian Street, one of the most prosperous

commercial streets in Chengdu, and is known as the "No. 1 Street in
the Southwest".

 Chengdu Taikoo Li
 Night view of the Tianfu Twin Towers
**Overnight in Chengdu
DAY 5 Chengdu - Penang (B/L)
 Dongjiao Memory Park, a creative cultural park in Chengdu that

integrates industrial heritage and modern literature and art,
showcases the city's memory and artistic vitality.

 Kuanzhai Alley, a famous historical and cultural district in Chengdu
 Transit to airport for flight to Penang.
**Overnight on Baord
DAY 6 Penang
 Arrive Penang. Tour Ends
**Home Sweet Home
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**May Recommend Local Product on the Bus
**Tour Leader Tipping Not Included

Optional :
Emei Kung Fu Show + Internet celebrity night market + Night view of the
covered bridge RMB 280/person

 DUJIANGYAN BLUE TEARS
 PANDA BASE (INCLUDE

ELECTRIC CAR)
 LESHAN GIANT BUDDHA

(INCLUDE BOAT TOUR)
 PANDA BASE
 EMEISHAN HOTEL HOT SPRING

BATH
 4 + 5 STARS HOTEL



x

DAY 1 槟城 - 成都 - 都江堰 (早午晚餐）

集合于槟城国际机场飞往成都。
抵达后，前往酒店享用早餐
灌县古城 - 保留了许多传统的建筑和历史遗迹。
南桥观看夜景,南桥是南街与复兴街之间的一座雄伟壮丽的廊式

古桥。
都江堰蓝眼泪，是一座以水为主题的大型夜间旅游景观。
**夜宿于都江堰

DAY 2 都江堰 - 峨眉山 (早午晚餐)
钟书阁 ，一家以艺术化空间设计著称的高品质书店，融合阅

读、美学与文化体验，被誉为“最美书店”。

熊猫仰天窝广场打卡
黄龙溪古镇-是一座有着悠久历史和丰富文化底蕴的古镇。历史

可以追溯到 1700 多年前的三国时期，曾是古蜀国的军事重镇。
赠送酒店温泉浴

**夜宿于峨眉山

DAY 3 峨眉山 - 乐山 - 成都 (早午晚餐)

报国寺-历史悠久的佛教寺庙，成都的著名文化遗址之一。报国
寺始建于唐代，至今已有一千多年的历史。

乐山大佛(含船游)乐山大佛始建于唐代开元元年（713 年），由
海通禅师发起修建，历时 90 年完成。是世界上最大的石刻弥勒

佛坐像。

锦里古街-建筑风格典雅，保留了明清时期的川西传统民居特
色。

**夜宿于成都
DAY 4 成都 (早午晚餐)

熊猫基地（含电瓶车),是全球最大的大熊猫繁育和保护机构。

春熙路步行街,-成都最繁华的商业街区之一，被誉为“西南第一
街”。

成都太古里
天府双塔夜景，成都地标性建筑，以绚丽多变的夜间灯光

秀闻名，成为城市夜景的重要象征。

**夜宿于成都

DAY 5 成都 - 槟城 (早午餐)

东郊记忆公园，成都融合工业遗址与现代文艺的创意文化
园区，展现城市记忆与艺术活力。

宽窄巷子，成都著名的历史文化街区。

前往机场飞往槟城。
**夜宿于机上

DAY 6 槟城

抵达槟城，行程结束。
**美丽的家
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 都江堰蓝眼泪
 熊猫基地（含电瓶车)
 乐山大佛(含船游)
 熊猫基地
 峨眉山酒店温泉浴
 4 + 5 星酒店

C9B4
Validity: 01 Jul 2025 - 31 Aug 2025

**不含领队小费
**车上会有车购

推荐自费：峨眉功夫秀+网红夜市+廊桥夜景 RMB 280/人


